
Zapisnik seje OGK 4/2017 

 
Datum: 11.7.2017 

Ura: 17:30 

Kraj: Ljubljana, prostori Butan plina 

Prisotni: Jan Starman, Andrej Fideršek, Miha Jakopič, Matjaž Budin, Gregor Dimic, Tadej Ergaver 

Odsotni: Tilen Frank, Aleš Kalan, Luka Žele, Urban Ferenčak 

 

Dnevni red: 
1. Poročilo s seje predsedstva KZS 

2. Sprememba opisa panoge gorsko kolesarstvo na internetni strani KZS  

3. Pregled reprezentančnih akcij v drugi polovici sezone 

4. Komentarji na XCO pokalne tekme (Kamnik, Samobor, Kočevje) 

5. Razno: podpora organizatorjem UCI kategoriziranih dirk v letu 2018 

 

Sklep 1: opis panoge GK na internetni strani KZS se spremeni kot sledi: 
' Gorsko kolesarstvo je vožnja kolesa po enoslednicah in netlakovanih poteh. Za tak način vožnje je 
poleg gorskega kolesa potrebna vztrajnost, samostojnost in dobro tehnično obvladovanje kolesa.' 
(spremembo uredi J.Starman s pisarno KZS) 

Sklep 2: OGK potrjuje predlog selektorja za reprezentančne akcije EP XCO ter SP XCO in DH. Selektor 
poskrbi za naslednje: 

- Potrebno je optimizirati stroške za obe akciji (takojšnja rezervacija prenočišč in letalskih kart) 

in časovno opredeliti potrebe po denarju 

- Poslati Alešu Kalanu potrebe po dresih in opreme prosti čas 

- Definirati lokacijo in čas tiskovne konference pred odhodom na SP 

Sklep 3: OGK zadolži koordinatorja SloXcup pokala: 
- Poskrbi, da organizator izplača neizplačane nagrade mladinski kategoriji (XCO Kamnik) 

- Poskrbi, da v bodoče organizatorji dosledno izvajajo pravilnik glede klicanja tekmovalcev na 

štart 

- Pri sestavi koledarja za naslednjo sezono upošteva ponavljajoče se težave pri nekaterih 

organizatorjih (v primeru pomanjkanja zagotovil se ne vključi v SloXcup 2018) 

Sklep 4: Glede na pozitiven odziv organizatorjev in posledično močno mednarodno udeležbo na UCI 

kategoriziranih tekmovanjih slovenskega pokala v DH in XCO, namerava OGK v letu 2018 zopet 

podpreti organizatorje UCI kategoriziranih dirk. Točen znesek podpore je odvisen od proračuna 2018 

in bo znan šele ob začetku tekmovalne sezone. 

 

Seja se je zaključila ob 19:30. 

 

        Zapisal: Jan Starman, 12.7.2017 


